



**OVER 3100 PREMIUM CLUBSOUNDS
BY MANUEL SCHLEIS AND MANUEL REUTER**

vengeance *V*

VENGEANCE ESSENTIAL CLUB SOUNDS VOL. 4

VOL. 4

Vengeance is back with a vengeance! The long awaited sample pack has arrived at last: "Vengeance Essential Clubsounds Vol. 4!" With an intensive development time of almost 3 years and over 3100 wav files, VE04 is our biggest and best sample pack of all time. The "Vengeance Essential Clubsounds" series has influenced the sound of the last 10 years of club music (and is still influencing it today) and has sold countless (well known dance producers!) For volume 4 the club music veterans Manuel Schiess and Manuel Reuter spent 3 years developing over 3100 pieces of exclusive premium material - from fresh kicks, claps, snares, hats, percussions to driving "uplifting effects" and fully preprogrammed drum and melody loops, all ready to be used for your next club banger. Furthermore, in close cooperation with some of the most professional studio musicians and artists, unique guitar loops, scratches and vocals have arisen - all perfectly cut for modern dance, club and chart productions.

VEC4 - The future of dance music may begin!

Vengeance is back with a vengeance! Das am längsten erwartete Samplepack ist nun endlich da: "Vengeance Essential Cubesounds Vol. 41" Mit fast 3 Jahren intensiver Entwicklung und über 3100 WAV Files, ist die VEGA unser größtes und bestes Samplepack aller Zeiten. Die "Vengeance Essential Cubesounds" Serie prägt die Soundwelt der VEGA seit über 10 Jahren und ist mittlerweile der meistverkaufte Samplepack der Welt. Der namhafte Dance Produzent/ DJ für Volume 4 entwickelten die Clubmusik-Veteranen Manuel Schlegel und Manuel Reuter in 3 Jahren über 3100 Samples an exklusivem Premium Material - von frischen Kicks, Claps, Snares, Hats, Percussions über freudige "uplifting Effekte" und Fills bis zu perfekt programmierten Drum- und Bass Patterns. Die Vengeance Essential Cubesounds sind das Ergebnis der Zusammenarbeit mit professionellen Studiomusikern und Künstlern entstanden über diebesonderen einzigartigen Gitarrenloops, Scratches und Vocals - alles perfekt geschnitten auf zeitgemäße Dance-, Club- und Chartproduktionen.

VEC4 - die Zukunft der Dancemusik kann beginnen!

3121 Files / 1,44GB
Format: WAV, 16 Bit, 44.1khz, Stereo

vengeance *V*

www.vengeance-sound.com

VENGEANCE ESSENTIAL CLUB SOUNDS VOL. 4